
Zápis z porady starosty se zastupiteli městyse Choltice 

Porada 9/2017 Datum: 5. 6. 2017 
 

 

Přítomní: P-přítomni, N-nepřítomni, O-omluveni 

 Starosta:  Bolek Tomáš Mgr. (Bol) P 
 Místostarosta: Pavlík Jan Mgr. (Pav) P 
Augustinová Jana (Aug) P Fižová Vendula (FižV) O Málek Jan Ing. (Mál) P 
Čermák Jan (Čer) P Havlík Rud. Ing. (Hav) P Minařík David (Min) O 
Fižová Marie Ing. (FižM) P Horák M. Ing. (Hor) P Urbanová Olga (Urb) P 
 
HOSTÉ: ing. Kučera - projektant přechodů, ing. Večeřová – projektant stavby Centra 
denních služeb (CDS), Lenka Brožková, Lenka Šturmová – obě za CDS 
 
Program jednání: 
 

1. Příprava projektu rekonstrukce přechodů pro chodce v Cholticích 
2. Centrum denních služeb (CDS) - Dobrá cesta, z.s. 

 
Průběh jednání a závěry: 

 
Ad. 1 – Příprava projektu přechodů pro chodce 
 
Zastupitelům byly promítnuty plánky a fotodokumentace stávající situace s přechody v obci. 
Projektant se postupně vyjadřoval k jednotlivým přechodům, které byly vybudovány v minulosti a 
dnes již nevyhovují současné legislativě. Zastupitelé diskutovali o navrhovaných řešeních tak, aby 
přechody vyhovovaly občanům a byla dodržena jejich bezpečnost. 
Starosta shrnul závěr jednání:  Projektant předloží POLICII ČR studii jako celek, s návrhem pro 

přechody a místa pro přecházení. Starosta navrhuje řešit situaci u základní školy komplexně, včetně 

parkování u školy (před školou), tedy celou plochu mezi přechody u ZŠ. Zadáme celkovou studii 

v tomto smyslu, za cenu úpravy zeleně kolem školy pro vybudování parkoviště.  

Ad. 2 – Centrum denních služeb (CDS) Dobrá cesta (Brožkovi) 
 
Zastupitelé byli seznámeni s variantami umístění budovy Centra denních služeb (CDS), místem pro 

parkoviště a okolím areálu u domova pro seniory č.p. 160. Starosta vyzval zástupce CDS, aby znovu 

seznámili obyvatele domu č.p. 160 se svým záměrem. Pro další jednání zastupitelé požadují 

schématický plánek umístění budovy a parkoviště a celého areálu CDS. A dále požadují předložit 

písemné žádosti o odsouhlasení záměru realizovat CDS na pozemku městyse a druhou o změnu 

kategorizace ulice Ke Mlýnu z místní komunikace na účelovou komunikaci z důvodu umožnění 

napojení výjezdu do areálu CDS. 

 

Zapsala: Olga Urbanová 


